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VRAAG 2 

 
  
GEMEENTERAAD        STAD MECHELEN 
 

INDIENING VRAAG* 

 

Voor behandeling in de gemeenteraad van 29/03 e.k. 
 
 
Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

Vraag:  

Voorstelling elektrische bus Alstom  

 
Toelichting  
 

Zondag 21/03 ll. kwam het bekende bedrijf Alstom (constructeur van treinen en 
trams, en sinds kort ook van bussen) zijn elektrische bus voorstellen in Mechelen.  

Alstom heeft recent Bombardier overgenomen, en dus ook de fabriek in Brugge. 
Speciaal aan deze bus is de volledig lage vloer en de 4 sturende wielen, waardoor die 

met 12 m even wendbaar is als een stadsbus van 9 meter. Het gaat natuurlijk om een 
bedrijfsstunt, maar tegelijk biedt het de kans om te laten zien dat een innovatief 
concept op verschillende vlakken voor kwaliteit kan zorgen. 

Alstom stuurde daarvoor in januari al een uitnodiging naar het schepencollege 

(burgemeester en schepen mobiliteit), zo werd ons door een welingelichte bron 
bevestigd. 

Er kwam vanuit het CB&S de bevestiging dat het stadsbestuur geen delegatie zou 
sturen naar de voorstelling, alsook dat er geen vrijstelling van de autoluwe zone kon 
verstrekt worden, waardoor een presentatie op de Grote Markt voor de 

voorbijgangers ook niet mogelijk was. 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:13
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Het lijkt ons nogal vreemd, ja zelfs onbegrijpelijk, dat een stadsbestuur dat te pas en 

te onpas verkondigt openbaar vervoer in het centrum nog enkel te zullen toelaten als 
het elektrisch is, deze kans niet aangrijpt.  

Dit blijkt nochtans een prima bus voor stadsverkeer met aangepaste plaatsen voor 

minder mobielen, erg wendbaar ook. 

 
 

Vraag   
Waarom werd het bezoek niet wat ruimer aangekondigd? 
Waarom mocht de bus de Grote Markt niet aandoen voor haar voorstelling? 
Wat is de visie van het stadsbestuur op dit soort bussen? 
 

 
 
        Datum : 23/03/2021 

        Naam :  Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

* indiening uiterlijk 5 dagen vóór de vergadering (voor een vergadering op maandag is dit uiterlijk op woensdag vóór 

de dag van de zitting van de gemeenteraad vóór 18.00 uur), bij voorkeur vroeger teneinde de administratie toe te laten 

het voorstel te onderzoeken. 
De indiening dient in samenspraak met- of door -de fractieleider ingediend te worden, ten einde de beperking op basis 

van de grootte van de fracties van het aantal in te dienen vragen per zitting, te kunnen bewaken: 

- Fracties met minder dan 2 leden: maximaal 1 vraag per zitting; 

- Fracties met minder dan 5 leden: maximaal 2 vragen per zitting; 

- Fracties met minder dan 10 leden: maximaal 3 vragen per zitting 
- Fracties met meer dan 10 leden: maximaal 5 vragen per zitting. 

(Toepassing artikel 10 §4 van het Huishoudelijk reglement van de gemeenteraad, goedgekeurd in zitting van 29 april 

2019) 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  

mailto:gemeenteraad@mechelen.be

